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Voditelj:
A mi sada slikom selimo u Šabac, u Mačvanskom okrugu pravo na besplatno banjsko lečenje steklo je
432 penzionera pa da vidimo o čemu se radi.
Reporter:
U Šabačkoj filijala Republičkog fonda za penzijsko i invalidsko osiguranje pod koji pripadaju Šabac,
Bogatić, Vladimirci, Koceljeva, Loznica, Mali Zvornik, Ljubovija i Krupanj pravo na besplatno banjsko
lečilište dobilo je 432 penzionera, čija priamanja ne prelaze preko 26.431 dinar.
Sagovornik:
Ove godine izuzetno velika broj prijava prisutan u odnosu na prethodnu godinu to je skoro duplo, a s
obzirom da se prethodne godine prijavilo 1.619 korisnika penzija a ove godine čak 3.148, pa prošle
godine, dakle, 2018 na tih 1.619 mesta za filijalu Šabac bilo je opredeljenje 417 mesta, a ove godine taj
broj je uvećan za 15, tako da sada iznosi 432. I za sva ta mesta u celoj Srbiji Vlada Republike Srbije i
naravno Republički fond za penzijsko invalidsko osiguranje izdvojili su oko pola milijarde, dakle, oko 500
miliona dinara.
Reporter:
Na teritoriji Šapca 798 prijava prikupilo je gradsko udruženje penzionera grada a potpredsednik Stevan
Matić ističe dobru saradnju sa šabačkom filijala Pio Fonda od 25.500 penzionera preko 5.000 ima penziju
ispod 15.000 dinara a, kako kaže, ovo druženje ne dobija nikakva sredstva od strane grada.
Sagovornik:
Svaki  penzioner koji  dobije,  dobije besplatnu banju to je kao da je dobio na lutriji,  jer veliki  broj
penzionera ili najveći broj penzionera nisu u poziciji da odu u banje, bilo da su male penzije, bilo da
moraju i ono malo što ima da pomaže, da pomaže nezaposlenu decu ili unučad i tako dalje. Tako da
mislim da je Republički fonda naravno uz podršku republičke Vlade učinio veliki, veliki potez, veliki
iskorak u pomoći penzionerima jer penzioneri su inače, zaboravljena kategorija. To ne bih mogao da
kažem, za naš grad. U gradu nažalost penzioneri su ispuštena kategorija, ne da su na repu, nego ih
nema, kao da ne postoje.
Reporter:
Slavna Gojković penzionerka je skoro 30 godina i već je imala priliku da ode besplatno u banju. Kako
kaže, rehabilitacija je od velikog značaja zbog lošeg zdravstvenog stanja.
Sagovornik:
Ovo mi je drugi put da dobijem banju i mnogo mi znači. Nas ima puno penzionera sa niskim penzijama, i
ovo mi mnogo znači, mi ne bi mogli izdvojiti ni da odem do banje, ni da budem dva dana. Sa PIO fondom
treba da budemo prezadovoljni, nas ima puno, volela bih kad bih malo više moglo da nas više malo ide
ako nekad dođu sredstva.
Reporter:
U Mačvanskom okrugu ove godine penzioneri su poneli 3.148 prijava što je duplo više nego prethodne. U
kategoriji zaposlenih njih 381 dobilo je pravo, u samostalnim delatnostima 45,a za kategoriju porodičnih
penzija šest penzionera. Za ove namene iz budžeta Republike i Fonda izdvojeno je 500 miliona dinara.
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